

# Humber College 漢博學院

## Overview 學校概況

Humber College's unique model of polytechnic education combines the career-focused theory and hands-on learning employers want. They offer a broad range of credentials including bachelor's degrees, diplomas, certificates and postgraduate certificates – and will help students chart the best path towards their goals.

漢博學院獨特的技術教育模式結合了以職業為中心的理論和雇主想要的動手學習。他們提供廣泛的證書，包括學士學位，文憑，證書和研究生證書-並幫助學生找到實現其目標的最佳途徑。

Humber has a reputation for being one of Canada's most diverse, comprehensive, and exciting colleges – a leader in postsecondary education that offers something for everyone. With 33,000 full-time students including over 6,500 international students pursuing bachelor's degrees, diplomas, and postgraduate certificates in 180 programs, Humber is the largest college in Canada.

漢博是加拿大最多元化，最全面，最具聲譽的學院之一，它是專上教育的領導者，為每個人提供所需。有 33,000 名全日制學生，其中包括 6,500 多名國際學生，攻讀有 180 項學士學位，文憑和研究生證書的課程，是加拿大最大的學院。

## Programs 課程

### Top Undergraduate Disciplines 熱門本科學科

- Electromechanical Engineering Technician 機電工程技術員
- Fashion Arts and Business 時裝藝術與商業
- Advertising & Graphic Design 廣告與圖形設計
- Baking and Pastry Arts Management 烘焙和糕點藝術管理
- Business Administration (co-op) 工商管理（實習）

### Top Postgraduate Programs 熱門研究生課程

- Marketing Management 營銷管理
- Project Management 項目管理
- Global Business Management 全球業務管理
- Supply Chain Management 供應鏈管理

**Location 位置:** Toronto, Ontario 安省多倫多

**Tuition 學費:** Cad\$15,000-16,000/Year 每年加幣 15,000-16,000

**Language Requirements 語言要求:**

**Diploma 證書課程:** IELTS 雅思 6.0; Duolingo 多鄰國 105-110; TOEFL 托福 iBT 80

**Graduate Certificate 研究生課程:** IELTS 雅思 6.5; Duolingo 多鄰國 125-130; TOEFL 托福 iBT 88

**Contact 聯繫:** [Nellie.Bloomingimmigration@gmail.com](mailto:Nellie.Bloomingimmigration@gmail.com)